
Pytanie: 

 

Droga Pani Wójt, 

kiedy możemy spodziewać się prawdziwej asfaltowej drogi do Łochowa? Sytuacja jest 

dramatyczna, jeśli nie ma dziur w okresie wiosenno - letnim to jest brud kurz i piach pokrywający 

całe samochody i domy, dodatkowo ciężkie maszyny, które cały czas po niej jeżdżą z drogi robią 

dosłowną tarkę do sera, na której plomby chcą wypaść. Prosiłbym o realistyczne przedstawienie 

sytuacji i czego my jako mieszkańcy możemy się spodziewać .  

 

                                                                                                                            Z poważaniem. 

                                                                                                                           Jerzy Marcinkowski  

 

 

 

 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowny Panie Jerzy,  
 
Rozumiem Państwa zniecierpliwienie i brak drogi w pożądanej nawierzchni. Stan dróg w Gminie 
Świdnica jest fatalny i większość z nich jest doraźnie naprawiana za pomocą tłucznia, co jest 
nieefektywne na dłuży czas. Jednak dróg do zrobienia w gminie jest bardzo dużo, a środków 
finansowych na ten cel niewystarczająco. Dodatkowo dofinansowań do budowy dróg lokalnych 
jest tak niewiele, że niestety większość należałoby wykonać ze środków własnych, a takich gmina 
nie posiada. Przy dzisiejszych cenach materiałów wraz z usługą, 1 km drogi asfaltowej to ponad 
2 mln zł. Trudno mi dzisiaj Panu odpowiedzieć, kiedy moglibyśmy przystąpić w pierwszej 
kolejności do opracowania dokumentacji na budowę drogi, a następnie jej wykonanie. Jeśli 
pojawią się środki zewnętrzne na takie działania z pewnością będziemy po nie sięgać.     
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Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


